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BYSTRZYCA KŁODZKA (inf. wł.). Nie wypalił plan uruchomienia od połowy tego miesiąca gminnej
komunikacji autobusowej. W ostatnim momencie z obsługi branych pod uwagę linii wycofała się
kłodzka spółka Przedsiębiorstwo Komunikacji Samochodowej. Władze powiatu kłodzkiego, który jest
dla tej firmy organem prowadzącym, mają wyjaśnić zaistniałą sytuację. Tym bardziej, że dla spółki
będącej w restrukturyzacji świadczenie usługi transportowej oznaczało wpływy.

Natomiast samorząd gminy nie porzuca myśli wyjścia naprzeciw oczekiwaniom mieszkańców, jeśli
chodzi o zapewnienie im dojazdów do Bystrzycy Kłodzkiej i powrotów do domów. Jeszcze bardziej
pochyli się nad stworzeniem siatki komunikacyjnej, ujmując w niej głównie większe miejscowości. W
ten sposób będzie chciał uniknąć sytuacji, że pojazdy przewoźnika, który podejmie się tego zadania,
częściej pojadą puste.

Na tę chwilę najważniejszą sprawą dla urzędu burmistrza pozostaje zapewnienie bezkolizyjnych
przewozów uczniowskich.
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